
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT EL DIA 22
DE MARÇ DE 2018

Vacarisses, 22 de març de 2018, essent les vint hores del dia de la data i prèvia convocatòria
realitzada  a  l'efecte,  es  reuneixen  en sessió  ordinària,  els  components  del  Consell  Plenari
Municipal,  a  la  Sala  de  l'Ajuntament  destinada  a  l'efecte,  amb  l'objecte  de  tractar  i  donar
compliment als assumptes compresos a l'ordre del dia.

Presideix
                                                                       
Antoni Masana i Ubach, l’alcalde  

Regidors

Olga Serra i Luque, 1ª  tinent d’alcalde
Clara Fuster i Ramon 2ª  tinent d’alcalde
Albert Salamé i Sabater, 3r tinent d’alcalde
Pere Casas i Ardanaz
Salvador Boada i Guàrdia
Josep Maria Gibert i Castellet
Anna Maria Singla i Sangrà
Martí Llorens i Morraja
Laura Sánchez i López
Mariana Ríos i López
Pedro Roque Serna i González
Juan Pablo Garrido i Sánchez

Assistits pel secretari Joan Amengual i Tomé, qui dóna fe de l'acte.

O R D R E     D E L      D I A

1.- PART RESOLUTÒRIA

1.1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA 22 DE
FEBRER DE 2018.

Sotmeses a votació s’aprova per unanimitat dels presents assistents a la sessió. 

V x V PSC U.I.PV. MOVEM ERC

A FAVOR x x x x x

EN CONTRA

ABSTENCIONS   

1.2.- PROPOSTA DEL REGIDOR DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA D’APROVACIÓ INICIAL
DE  LES  BASES   ESPECÍFIQUES  REGULADORES  DE  L’ATORGAMENT  DE
SUBVENCIONS DE L’AJUNTAMENT DE VACARISSES, A ENTITATS INSCRITES AL
REGISTRE  MUNICIPAL  D’ENTITATS  I  ASSOCIACIONS  DE  VACARISSES,  ANY
2018.
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El  procediment  ordinari  de  concessió  de  subvencions  serà  en  règim  de  concurrència
competitiva, tal i com preveu l’article 22.1 de la  Llei  38/2003, de 17 de novembre, General de
Subvencions, i  l’ article  55 del Reial Decret 887/2006,  de 21 de juliol,  pel qual s’aprova el
Reglament de la Llei. 

El Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, en sessió ordinària celebrada el dia 31 de juliol de 2008
va aprovar  l’Ordenança general  de  subvencions  de  l’Ajuntament  de Vacarisses ,   publicant
l’acord  al  Butlletí  Oficial  de la  Província núm.  191 de data 9.08.2008,  al  Diari  Oficial  de la
Generalitat de Catalunya núm. 5195, de data 14.08.2008 ,   al diari Avui de data del 16.09.2008
i al tauler d’anuncis de la Corporació , havent esdevingut aprovada definitivament, amb caràcter
automàtic, després d’haver transcorregut el període preceptiu d’informació pública sense que
s’hagi presentat cal al.legació, reclamació  o suggeriment , essent publicat l’acord d’aprovació
definitiva així com el text íntegre del dita Ordenança al Butlletí Oficial de la Província núm. 129
de data 29 de maig de 2008.

L’article 26.1 de l’Ordenança general de subvencions, estableix que per a totes les subvencions
que  s’hagin  de  concedir  mitjançant  concurrència  competitiva  s’hauran  d’aprovar  les
corresponents  Bases específiques  .En el  mateix  sentit  s’expressa l’article  124.1  del  Decret
179/1995 , de13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens
locals . El procediment a seguir per a l’aprovació de les bases se subjectarà a l’establert  a
124.2 del  Decret 179/1995.

Vist  que  el  marc  legal  que  determina  el  procediment  i  règim  jurídic  per  a  la  tramitació  i
atorgament de subvencions ve establert a la Llei  38/2003, de 17 de novembre, General de
Subvencions , al Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la
Llei de subvencions , al Decret 179/1995, de13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres,
activitats i serveis dels ens locals, a l’Ordenança general de subvencions de l’Ajuntament de
Vacarisses , Llei 19/2014, de 29 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i
bon govern, al Reial Decret 1065/2007, de 27 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament General
de les actuacions i els procediments de gestió i inspecció tributària i de desenvolupament de les
normes comuns dels procediments d’aplicació dels tributs, i al Reial Decret 828/2013, de 25
d’octubre, al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques.

Redactades les Bases reguladores de l’atorgament de les subvencions de l’Ajuntament de Va-
carisses, en l’àmbit de l’Àrea de Servei a les Persones i de l’Àrea de Serveis Territorials, desti-
nades a Entitats inscrites al Registre Municipal d’Entitats i Associacions de Vacarisses, mitjan-
çant procediment en règim de concurrència competitiva,  per a l’any 2018,   el seu contingut
s’ajusta a l’establert als article 124.1 124.3 del Decret 179/1995 i article 26.4 de l’Ordenança
general de subvencions.

El  Ple  de  la  Corporació  és  l’òrgan  competent  per  a  l’aprovació  de  les  bases  ,  tal  i  com
preceptuen els articles   26.2 de l’Ordenança general de subvencions,  i article 124.3 del Decret
179/1995.

Atès que la Comissió Informativa de Servei a les Persones reunida en sessió ordinària el dia 14
de febrer de 2018 va dictaminar favorablement, al Ple de la Corporació proposo l’adopció del
següent 

A C O R D

PRIMER.- Aprovar inicialment les Bases específiques reguladores de l’atorgament de sub-
vencions de l’Ajuntament de Vacarisses,  les qual inclouen les clàusules parti-
culars reguladores de l’atorgament de subvencions de l’Àrea de Servei a les
Persones i a l’Àrea de Serveis Territorials destinades a Entitats inscrites al Re-
gistre Municipal d’Entitats i Associacions de Vacarisses,  per a l’any 2018,  mit-
jançant el procediment de concurrència competitiva.
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SEGON.- Sotmetre-les a informació pública, mitjançant anunci que doni notícia de l’acord
i el contingut íntegre de les Bases, al Butlletí Oficial de la Província, al tauler
d’anuncis de l’Ajuntament , a la pàgina Web de l’Ajuntament , a l’eTauler i  al
Portal de la Transparència,  pel termini de vint dies hàbils. Transcorregut aquest
termini  sense  que  es  presenti  cap  al.legació  o  reclamació,  esdevindran
aprovades definitivament amb caràcter automàtic.

TERCER.- Publicar  al  Diari  Oficial  de  la  Generalitat  de  Catalunya  una  referència  de
l’anunci del BOP.

Pren la paraula el Sr. Salamé qui explica que les bases son pràcticament igual que les de l’any
passat, l’únic canvi és que les entitats que motivin per algun causa o excepcionalitat el no haver
justificat  la  quantia total,  tindran la porta una mica oberta per fer-ho,  sempre que sigui  una
causa justificada podran no ser penalitzades.

Intervé el Sr. Serna  qui pregunta si el manteniment de la seu social ja estava en 15 punts,
doncs no ho recorda.

El Sr. Salamé li respon que sí, que això ja era així.

Pren  la  paraula  la  Sra.  Sánchez  diu  que  els  sembla  molt  bé  aquest  canvi  i  aquesta
condescendència en aquest sentit,  perquè si una entitat no ha pogut justificar uns diners per
diferents raons i tenint en compte que treballen voluntàriament I ho fan amb molt bona fe , però
a vegades amb falta de pràctica, per tant la flexibilitat sempre és bona si és justa i igual per
tothom.

Intervé le Sr. Gibert qui pregunta si es marcarà un termini final per justificar.

El  Sr.  Salamé explica que fins ara hi  havia un termini,  però ara s’estableix  que si no s’ha
justificat degudament i s’està fora de termini però existeix una causa excepcional, no el simple
fet de que no s’hagi arribat a temps, es pugui ser més flexible.

El Sr. Gibert pregunta si s’han trobat algun cas que hagi passat això.

El Sr. Salamé respon que no, però que s’ha considerat convenient i que fins i tot ha sortit dels
mateixos tècnics.

Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents.

V x V PSC U.I.PV. MOVEM ERC

A FAVOR x x x x x

EN CONTRA

ABSTENCIONS   

1.3.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA DE DESAFECTACIÓ DE BÉ DE DOMINI PÚBLIC  I DE
CESSIÓ  EN  PRECARI  DE  L’ÚS  DE  BÉ  PATRIMONIAL  A  L’AGRUPACIÓN  DE
PROPIETARIOS DE VACARISSES.

El Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària del 25 de gener de 2018 va acordar sotmetre a infor-
mació pública durant un termini de vint dies hàbils la proposta d’alteració de la qualificació jurí-
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dica de la part del bé de domini públic municipal , equipament públic, per tal de qualificar-lo com
a bé patrimonial, amb la següent descripció:

“Porció de terreny i la seva edificació de superfície 114,00 metres quadrats , que formen part de
la finca , situada al carrer Segre núm. 14-16, inscrita a l’Inventari  de Béns al núm. de fitxa
291000007, Llibre A, epígraf 1.2, subepígraf 1.2.A, i, de superfície 842,00 metres quadrats se-
gons els fitxers del Cadastre Urbà, situat en el Municipi de Vacarisses i emplaçat al carrer Se-
gre núm. 14-16 , de referència cadastral 6174215DG0067S0001GZ i 6174214DG0067S0001-
YZ de Vacarisses , registrada en el Registre de la Propietat Propietat número 5 de Terrassa, al
volum 3442 , llibre 142 de Vacarisses, foli 80, finca número 5653, llinda al Sud amb accés núm.
12 i 14,  a la dreta entrant, amb finca matriu, per l’esquerra amb finca matriu i per l’esquena, al
Nord, amb l’expressada finca matriu de la qual se segrega.”

En unitat d’acte acordà sotmetre a informació pública durant un termini de 20 dies hàbils la con-
tractació directa sense concurs de la cessió en precari de l’ús de la porció de terreny i la seva
edificació de superfície 114,00 metres quadrats , que formen part de la finca descrita al punt an-
terior,  a l’entitat l’Agrupación de Propietarios de Vacarisses,  com a associació de veïns del
Ventayol, durant un termini de 10 anys, per a destinar-lo a seu de dita Associació i  per a les se-
ves  activitats .

Atès que al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona de data 2/2/2018, al Web municipal el
dia  26/01/2018,  a  e-Tauler  el  dia  26/01/2018  ,   al  tauler  d’anuncis  de  l’Ajuntament  el  dia
26/01/2018 i al Portal de la Transparència el dia 1/02/2018, foren publicats els anuncis que do-
nen notícia, tant de l’acord de la proposta d’alteració de la qualificació jurídica de la part del bé
de domini públic municipal, com de la cessió en precari de l’ús, i durant el període d’informació
pública de vint dies hàbils,  comprès entre el dia 2 de febrer de 2018 i el 2 de març de 2018, no
es va presentar cap al.legació ni reclamació.

En compliment del preceptuat a l’article 54 del TRRL , en data 12 de març de 2018, el Secretari
emet informe sobre el procediment i legalitat aplicable per a la desafectació de la part del bé de
domini  públic,  així  com per  a  la  cessió  en  precari  del  seu ús,  concloent  que  s’ha  instruït
l’expedient  en el  qual  queda acreditada l’oportunitat  i  legalitat  del  canvi  d’afectació,  segons
determina a l’article 81 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local
(LRBRL) i article 20.1 del Reglament de patrimoni dels ens locals, aprovat pel Decret 336/1988,
de 17 d’octubre (RPEL).  

Vist  que  l’acord  d’alteració  de  la  qualificació  jurídica  del  bé  és  competència  del  Ple  de  la
Corporació, segons preceptua l’article 22.2.l) de la LRBRL , i amb l’exigència del vot favorable
de la majoria absoluta  del  nombre legal  de membres de la  corporació tal  i  com s’estableix
l’article 47.2.n) de la LRBRL i article  20.2 del RPEL . 

Vist que l’article 75 del RPEL confereix al Ple de la corporació la competència per a cedir en
precari l’ús dels béns patrimonials .

Atès que quan la cessió sigui aprovada, es formalitzarà en document administratiu, en el qual
es  faran  constar  les  determinacions  contingudes  als  articles  75.4  i  76  del  Reglament  de
patrimoni.

Atès que la Comissió Informativa de Serveis Territorials, reunida en sessió ordinària el dia 14 de
març  de  2018,  va dictaminar  favorablement,  al  Ple  de  la  Corporació  proposo  l’adopció  del
següent

A C O R D

PRIMER.- Alterar la qualificació jurídica del següent bé, desafectant-lo del domini públic,
restant  qualificat  com  a  bé  patrimonial,  procedint  a  la  seva  inscripció  a
l’Inventari de Béns Patrimonials:
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Porció de terreny i la seva edificació de superfície 114,00 metres quadrats , que
formen part de la finca , situada al carrer Segre núm. 14-16, inscrita a l’Inventari
de Béns al núm. de fitxa 291000007, Llibre A, epígraf 1.2, subepígraf 1.2.A, i,
de superfície 842,00 metres quadrats segons els fitxers del Cadastre Urbà, si-
tuat en el Municipi de Vacarisses i emplaçat al carrer Segre núm. 14-16 , de re-
ferència  cadastral  6174215DG0067S0001GZ  i  6174214DG0067S0001YZ  de
Vacarisses , registrada en el Registre de la Propietat Propietat número 5 de Te-
rrassa, al volum 3442 , llibre 142 de Vacarisses, foli 80, finca número 5653, llin-
da al Sud amb accés núm. 12 i 14,  a la dreta entrant, amb finca matriu, per
l’esquerra amb finca matriu i per l’esquena, al Nord, amb l’expressada finca ma-
triu de la qual se segrega.

SEGON.- Cedir  en precari  a l’entitat  Agrupación de Propietarios de Vacarisses, l’ús en
precari del bé patrimonial consistent en una porció de terreny i la seva edifica-
ció de superfície 114,00 metres quadrats, procedents de la finca inscrita a l’In-
ventari de Béns a la fitxa  291000007, que es descriu al punt primer, durant un
termini de 10 anys, per a destinar-lo a seu de dita Associació del Ventayol i  per
a les seves  activitats , amb plena subjecció al que disposen els articles 75 i 76
del Reglament de patrimoni dels ens locals.

TERCER.- Comunicar el present acord a l’Agrupación de Propietarios de Vacarisses.

Pren la paraula el Sr. Alcalde qui explica que es tracta del mateix procediment que es va fer 
amb l’Associació de Veïns de la Carena Llarga per cedir-los el local per un termini de deu anys i
es fa el mateix amb l’Agrupación de Propietarios de Vacarisses.

Intervé el Sr. Serna qui diu que, com ja van dir a les comissions, ho veuen molt bé, ho 
agraeixen, però els sembla que son pocs anys, però si l’equip de govern ho ha pensat així ho 
acceptaran.

Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents.

V x V PSC U.I.PV. MOVEM ERC

A FAVOR x x x x x

EN CONTRA

ABSTENCIONS   
 

1.4.- PROPOSTA  DE  L’ALCALDIA  D’APROVACIÓ  INICIAL  DEL  PLA  LOCAL  DE
SEGURETAT VIÀRIA DE VACARISSES.

Ateses les funcions pròpies d’aquesta Policia Local de Vacarisses, i per tal que les tasques i
serveis derivats d’aquestes siguin més amplis i beneficiosos pel ciutadà/usuari, i amb l’objectiu
també de contribuir a un augment de la seguretat viària del municipi.

D’acord amb l’article 7 del Reial decret legislatiu 6/2015, de 30 d’octubre, pel qual s’aprova el
text refós de la Llei sobre trànsit, circulació de vehicles a motor i seguretat viària, s’atribueix als
municipis competències en matèria de regulació, ordenació, gestió, vigilància i disciplina, per
mitjà d’agents propis, del trànsit en les vies urbanes de la seva titularitat, així com la denúncia
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de les infraccions que es cometin en aquestes vies i la sanció de les mateixes quan no estigui
atribuïda a una altra Administració.

Atesa la Llei 14/1197, de 24 de desembre, mitjançant la qual es va crear el Servei Català de
Trànsit,  organisme autònom de caràcter administratiu adscrit  al Departament d’Interior  de la
Generalitat de Catalunya.

Els darrers anys a Catalunya es constata que més del 50% de les víctimes per accidents de
trànsit es produeixen en vies urbanes, i que la diversa problemàtica sobre el trànsit en aquestes
vies ha posat de manifest la necessitat de desenvolupar una acció conjunta i coordinada en els
àmbits urbà i interurbà en matèria de seguretat viària amb l’objectiu de reduir els accidents de
trànsit.

El Servei Català de Trànsit estableix com una de les línies prioritàries d’actuació la cooperació
amb els ajuntaments i  les autoritats locals en matèria de seguretat viària,  amb l’objectiu de
contribuir a la creació d’una nova cultura de conducció, circulació i mobilitat.

Atès que, tant el Servei Català de Trànsit com l’Ajuntament de Vacarisses consideraren oportú
redactar  un  Pla  Local  de  Seguretat  Viària,   que  tingués  en  compte  els  trets  bàsics  i
característics de Vacarisses, amb l’objectiu de contribuir a un augment en la seguretat viària,
per Decret de l’Alcaldia núm. 245/2016 21 de juliol de 2016 , es va resoldre aprovar el Conveni
Marc de col·laboració entre el Servei Català de Trànsit i l’Ajuntament de Vacarisses en matèria
de seguretat viària.

Segons el Pacte 1 de l’esmentat conveni , el seu objecte és establir el marc de col·laboració
entre  el  Servei  Català  de  Trànsit  i  l’Ajuntament  de  Vacarisses  en  el  desenvolupament  de
determinades accions en matèria de trànsit  i  seguretat  viària  i  d’altres  relacionades que es
puguin anar definint o que siguin d’interès per a les parts. 

Per Decret de l’Alcaldia núm.  328/2017, de 3 de novembre de 2017, es va aprovar l’Annex 1 al
conveni marc referit a la col·laboració, per a la redacció d’un Pla Local de Seguretat Viària per a
l’Ajuntament de Vacarisses. 

Conforme el Pacte 2. del precitat Annex 1 al conveni marc, el Servei Català de Trànsit es va
comprometre  a  dirigir  l’elaboració  i  redacció  del  Pla  Local  de  Seguretat  Viària,  aportant
l’assistència tècnica d’una enginyeria especialitzada.

Elaborat  ,  per  encàrrec  del  Servei  Català  de  Trànsit,  el  Pla  Local  de  Seguretat  Viària  de
Vacarisses, en data 2017, per la Consultora Assessoria d’Infraestructures i Mobilitat,SL.

Atès que la Comissió Informativa de Règim Interior, reunida en sessió ordinària el dia 14 de
març de 2018, va dictaminar favorablement.

D'acord  amb les  facultats  i  competències  conferides  legalment  al  Ple  de  la  corporació  per
l'article 22 de la Llei 7/1985 de 2 d'abril, reguladora de les bases de règim local i l'article 52 del
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de
règim local de Catalunya, al Ple de l’Ajuntament proposo l’adopció del següent

A C O R D

PRIMER.- Aprovar inicialment el Pla Local de Seguretat Viària de Vacarisses,  amb vigència
pel període 2018- 2021, que es conté al document que s'annexa al present acord. 

SEGON.- Sotmetre a informació pública aquest acord pel termini de trenta dies, mitjançant la
inserció dels anuncis corresponents al Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial
de la Generalitat de Catalunya , al tauler d'anuncis de l'Ajuntament, a l’eTauler i al
Portal de la Transparència, a fi que s'hi puguin presentar al·legacions. 
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TERCER.- Considerar definitivament aprovat el Pla Local de Seguretat Viària de Vacarisses,
objecte del present acord, en el cas que durant el tràmit d'exposició pública no es
presenti cap al·legació o suggeriment. 

QUART.- Donar trasllat del present acord al Servei Català de Trànsit.

El Sr. Alcalde explica que els han fet arribar el Pla Local de Seguretat Viària de Vacarisses, que
estava dins d’un conveni marc, i com hauran vist hi ha recomanacions, hi ha molt a fer i millorar
i cal que s’hi posin a treballar.

Pren la paraula el Sr. Serna qui diu que han tingut problemes per obrir el document i que la
informació que tenen és que hi ha molts  canvis, entre altres de carrers,  i  que creuen que
l’equip de govern hauria d’informar  una mica més, i  sobretot abans de l’aprovació definitiva
conèixer millor els canvis.

El Sr. Alcalde explica que el Pla no l’han fet ells, sinó que uns experts en mobilitat han analitzat
les  zones  problemàtiques,  encreuaments,  carrers  conflictius  pel  sentit  del  vial,  etcètera,
però això son recomanacions més que obligacions,  doncs n’hi ha una que és canviar al sentit
del carrer Montserrat, que sempre se n’ha parlat, però evidentment sense parlar amb veïns i
tothom aquest canvi no el faran, però millorar interseccions i altres situacions per motius de
seguretat sí que intentaran anar-les implementant.

El Sr. Serna diu que no tenen totes les eines per poder tenir una decisió coherent i per tant
s’abstindran, i el que farien és emplaçar l’equip de govern a que els citi i puguin debatre punt
per punt.

El Sr. Alcalde torna a dir que ells han encarregat l’estudi, però no l’han elaborat ells, doncs es
tracta d’un treball més tècnic que polític.

El Sr. Serna diu que ho entenen, però haurien de conèixer el detall abans de poder votar-hi a
favor.

La Sra. Sánchez diu que elles també han trobat a faltar una presentació a nivell de Consistori,
que no obstant saben llegir i interpretar i entenen que hi ha una feina tècnica ben feta, rigorosa,
a més han pogut constatar dades oficials de la baixa sinistralitat, tot i que la via més conflictiva
és la C-58. Afegeix que això no deixa de ser una fotografia amb una sèrie de recomanacions i
que el govern entén que prioritzarà unes mesures de les quals podran parlar-ne i debatre tots
plegats, com el carrer Montserrat,  que es tracta d’un punt molt conflictiu per la sortida i entrada
a les escoles i ,per tant ,suposa que seuran a parlar-ne amb escoles, veïns, pares.... i totes les
parts afectades. 
Segueix dient que el que els ha agradat molt, i que ells ja van fer durant la legislatura 2007-
2011, és tot el tema d’accessibilitat a Torreblanca II i Carena Llarga, que al principi va ser molt
qüestionat el tema de la plataforma única, però creu que finalment, en general , els veïns ho
han agraït molt,  i el propi Pla de Seguretat Viària aconsella treballar en aquesta direcció amb
altres urbanitzacions. Per acabar diu que realment hi ha coses importants a millorar i, per tant ,
hi votaran a favor, entenent que en parlaran i debatran.

Pel que fa a la presentació el Sr. Alcalde diu que tenen raó, però que van rebre tres exemplars
de  l’informe  en  un  sobre  dijous  o  divendres  passat  i,  per  tant,   no  han  tingut  temps  de
presentar-lo, però quan vulguin poden fer-ho.

La Sra. Sánchez pregunta si després tenen un termini per l’aprovació definitiva.

El Sr. Alcalde respon que sí, que aquesta és l’aprovació inicial.
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Pren la paraula el Sr. Boada qui diu que aquest Pla no l’aprovaran perquè suposa una sèrie de
canvis,  alguns  d’importants  dels  que  se  n’hauria  de  parlar,  i  a  més  hi  ha  un  calendari
d’actuacions, es parla de tres punts en concret, la plaça Major, davant del pavelló i el carrer
Montserrat, quan hi ha molts més punts al municipi. Afegeix que pel que fa al carrer Montserrat,
es va fer una enquesta per fer el canvi de sentit i hi estaven tots en contra.

El Sr. Alcalde li diu que el fet de que tots els veïns hi estiguin en contra no vol dir que sigui la
millor opció, i torna a dir que l’estudi és una fotografia de les zones amb més problemàtica de
Vacarisses en la que els fan unes recomanacions,  i que es tracta d’una aprovació inicial, faran
una presentació i, si volen , començaran a treballar amb aquesta base.

El Sr. Boada diu que li sap greu però no hi està d’acord,  i que abans haurien de parlar-ho per
aprovar-ho inicialment, doncs no entenen algunes de les recomanacions, i no vol aprovar un pla
on posi que s’ha de canviar la direcció del carrer Montserrat.

El Sr. Alcalde diu que això no vol dir que ho tirin endavant.

Pren la paraula la Sra. Fuster qui diu que, tal com diu l’ordre del dia de la part resolutòria, es
tracta d’una proposta d’aprovació inicial, el que els indica d’entrada és que hi haurà d’haver una
planificació posterior que ja serà la definitiva, doncs aquest pla és només un diagnòstic i en cap
moment s’està determinant per part de l’equip de govern cap tipus de mesura, doncs aquests
tècnics indiquen unes recomanacions i les possibles prioritats en les quals es pot treballar, però
evidentment, els que palpen la realitat diària a nivell de seguretat juntament amb els veïns, els
faran arribar les seves valoracions. Per acabar diu que ells no han determinat en cap moment
el contingut de l’estudi, ni tan sols les prioritats que es consideren com a altes, mitges o baixes,
però sí que és una eina que els ajudarà per fer una proposta entre tots.

El Sr. Boada diu que la proposta i els acords no en parlen de tot això, sinó que s’entén aprovat
si no hi ha cap al·legació,  per tant ells no l’aprovaran.

Intervé la Sra. Sánchez qui comenta que un pla local no és d’obligat compliment, només és un
document  tècnic que fa unes recomanacions i  que després a la pràctica se’n poden afegir
d’altres, per tant només es tracta d’un punt de partida, una diagnosi del municipi, un document
sobre el que hi podran treballar.  Afegeix que a cap pla local dels que han aprovat aquí per
unanimitat ningú hi ha posat inconvenients per ampliar o modificar, però que si ha de generar
molt conflicte i no és una prioritat o es considera que es pot deixar sobre de la taula per parlar-
ne al proper Ple, també seria una opció.

El Sr. Alcalde llegeix el següent fragment de la part expositiva de la proposta:

“El Servei Català de Trànsit estableix com una de les línies prioritàries d’actuació la cooperació
amb els ajuntaments i  les autoritats locals en matèria de seguretat viària,  amb l’objectiu de
contribuir a la creació d’una nova cultura de conducció, circulació i mobilitat.

Atès que, tant el Servei Català de Trànsit com l’Ajuntament de Vacarisses consideraren oportú
redactar  un  Pla  Local  de  Seguretat  Viària,   que  tingués  en  compte  els  trets  bàsics  i
característics de Vacarisses, amb l’objectiu de contribuir a un augment en la seguretat viària,
per Decret de l’Alcaldia núm. 245/2016 21 de juliol de 2016 , es va resoldre aprovar el Conveni
Marc de col·laboració entre el Servei Català de Trànsit i l’Ajuntament de Vacarisses en matèria
de seguretat viària.

Segons el Pacte 1 de l’esmentat conveni , el seu objecte és establir el marc de col·laboració
entre  el  Servei  Català  de  Trànsit  i  l’Ajuntament  de  Vacarisses  en  el  desenvolupament  de
determinades accions en matèria de trànsit  i  seguretat  viària  i  d’altres relacionades que es
puguin anar definint o que siguin d’interès per a les parts”.
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A continuació diu que això és el que tenen i ara cal veure què tiren endavant i què no, doncs hi
ha coses que diu el pla en les que s’hi han de posar a treballar quan abans millor, algunes
cruïlles perilloses, etcètera, i és per això que li agradaria aprovar el pla avui,  i de tota la resta ja
n’aniran parlant. Pel que fa al carrer Montserrat diu que això és només una recomanació, i que
que ja se sabia quan hi era el Sr. Boada,  però hi ha l’oposició dels veïns, que a més no tenen
altre argument que el fet de que sempre s’hi hagi circulat igual.

Pren la paraula el Sr. Boada qui diu que el pla no només exposa els problemes, sinó que també
aporta  solucions amb canvis  i  prioritza les  actuacions,  doncs segons el  calendari  l’actuació
prioritària entre el 2018 i el 2021 és el carrer Montserrat.

El Sr. Alcalde respon que només és una proposta, i que ell li diu que no ho faran, perquè no és
vinculant.

El Sr. Boada diu que si no és vinculant perquè el fan.

El Sr. Alcalde li explica que els Plans Locals de Joventut o d’Infància el que fan és una diagnosi
i unes propostes però , per exemple,  les cent propostes del Pla Local d’Infància no es poden
fer totes, perquè és impossible, doncs no tenen  els mitjans per fer-ho,  i el que fan és prioritzar-
ne unes quantes, que son en les que hi treballen i intenten tirar endavant, i ara amb el Pla Local
de Seguretat Viària estan en el mateix cas.

El Sr. Boada torna a dir que ells no ho aprovaran perquè proposen solucions que ells creuen
que han d’estar més consensuades.

Pren la paraula la Sra. Fuster qui diu que el mateix Servei Català de Trànsit els recomana que
l’aprovin,  per tant han d’agafar tots la responsabilitat.

El Sr. Boada diu que hi ha d’altres punts complicats a part d’aquests, a Can Serra mateix n’hi
ha molts.

El Sr. Alcalde li diu que no poden englobar-ho tot i per tant prioritzen i agafen les zones que
consideren més problemàtiques i,  tal com ha dit la Sra. Fuster,  el Servei Català de Trànsit
recomana que l’aprovem, i els criteris que ell pot tenir no son tècnics.

La  Sra.  Fuster  diu  que  si  no  l’aproven  i  passa  qualsevol  cosa  com  a  mínim  tindran  l’
emparament  del  compromís  d’examinar  la  situació  que  ens  han  fotografiat,  doncs  la
responsabilitat que tenen és de posar-s’hi a treballar, no d’aprovar el que ens indiquen.

El Sr. Alcalde torna a dir que es tracta de criteris estrictament tècnics, i que els criteris polítics
no hi haurien de passar per sobre, doncs l’única decisió política és fer-lo.

La Sra. Sánchez diu això és pel bé de tots, però que entén els companys d’U.I.P.V., i que el
problema potser  és que han començat  malament,  doncs si des d’un inici  s’hagués fet  com
sempre,  començant  per  la  presentació  als  regidors,  parlant-ne,  fent  aportacions,  potser
s’hagués aclarit  el  que debaten ara. Afegeix que poden entendre que ha arribat tard,  però
tampoc veuen que sigui una urgència com per no poder esperar un mes. 

El Sr. Alcalde diu que ell no hi té cap problema,  tot i que hi està completament en desacord,
perquè el Sr.  Boada vol fer passar criteris polítics i personals per davant de criteris tècnics,
doncs només s’ha fixat en el carrer Montserrat.

El Sr. Boada diu que estan d’acord amb la proposta del Partit Socialista.

El Sr. Gibert afegeix deixar la proposta sobre la taula.

El Sr. Alcalde respon que ja ho ha entès.
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Intervé el Sr. Serna qui diu que la Sra. Sánchez quan agafa la paraula  té molta facilitat per
expressar-se, ha dit que els veïns de Torreblanca II i la Carena Llarga estaven molt contents
per  la  plataforma única,  i  és  cert  que n’hi  haurà  que estiguessin contents,  però  en  el  seu
moment, quan es va fer l’obra, els veïns del que es queixaven és de que havien pagat voreres i
se’n van quedar sense, per tant no té res a veure que estiguin contents o no, perquè de les
coses noves, fins que no les proves, no pots saber si n’estàs content o no . 

El Sr. Alcalde diu que fent cas a la proposta que ha fet la regidora ho deixen sobre la taula,
faran l’exposició i  treballaran a partir d’aquí per veure si ho poden aprovar pel proper ple.

1.5.- MOCIÓ PRESENTADA PER TOTS ELS GRUPS MUNICIPALS EN DEFENSA DE L’ES-
COLA CATALANA I DEL MODEL D’IMMERSIÓ LINGÜÍSTICA 

Massa vegades des del món local hem hagut de sortir a denunciar les continues agressions del
Govern Espanyol al model català d’escola. Des del món local reconeixem que el model d’escola
catalana i el model d’immersió lingüística és un model d’èxit. Ha estat producte d’una voluntat
política, del treball de molts professionals de l’ensenyament,  del compromís de les famílies i
dels  ajuntaments.  Aquest  model  fa  que  el  català  sigui  la  llengua  vehicular  i  comuna
d’aprenentatge  dins  dels  centres  educatius  del  nostre  país  i,  una eina  de  cohesió  social  i
cultural. 

El model educatiu català té per finalitat la formació integral de la persona i la seva capacitació
per a conviure democràticament en la pluralitat, des d’enfocaments pedagògics que possibiliten
la construcció crítica del coneixement  i l’autonomia de pensament i d’aprenentatge de tots i
cadascun dels infants, independentment d’origen, llengua o condicions individuals.

El país es va dotar d’una llei amb un ampli suport, la Llei d’Educació de Catalunya (LEC), com a
la legislació pròpia del país en matèria d’educació, que garanteix un model educatiu que dóna
bons  resultats  acadèmics,  en  assolir  els  alumnes  els  nivells  adequats  de  coneixement
d’ambdues llengües al finalitzar l’ensenyament obligatori, tal com acrediten els resultats de les
proves d’avaluació efectuades. Durant aquests més de 30 anys, el model d’immersió lingüística
ha  contribuït  de  manera  decisiva  a  millorar  l’ús  social  de  la  llengua  catalana,  garantint  i
promovent la igualtat d’oportunitats en una societat cohesionada. No és la primera vegada que
s’ataca la solidesa del sistema educatiu català, la LOMCE fou un exemple més d’invasió de
competències i d’utilització política d’un model educatiu català d’èxit. El Tribunal Constitucional
ha anul·lat, recentment, el finançament de l’escolarització en castellà a càrrec de fons públics a
Catalunya en centres privats per envair competències autonòmiques. 

Els professionals del sistema educatiu, les famílies i els ajuntaments garanteixen i fan possible
aquest  model  educatiu  català.  Davant  de  la  judicialització  de  la  seva tasca educativa  i  de
l’actitud  bel·ligerant  d’alguns  partits  polítics,  concretament  Partit  Popular  i  Ciudadanos,  que
utilitzen l’atac al model d’escola catalana com a plataforma per obtenir beneficis electoralistes a
l’Estat Espanyol, és obligat reconèixer que han estat claus per mantenir la funció de cohesió
social i de convivència democràtica en un context, també, de tensions encara vinculades a la
crisi econòmica. 

Tornen els plantejaments que propugnen públicament una involució educativa uniformitzadora,
l’adoctrinament ideològic, la generació de sospites i denúncies i la segregació lingüística. Tots
aquests arguments estan buits de raonaments pedagògics, es mouen simplement per l’afany
de desfer qualsevol tret propi de la nostra societat catalana. Els atacs del govern espanyol del
Partit Popular amb el suport de Ciutadans volen posar en risc aquest model educatiu català
compromès amb la igualtat d’oportunitat dels infants i amb els valors cívics i democràtics de
convivència de la nostra societat. 
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Per aquests motius els grups municipals  ERC-AM  i  MV-E  de l’Ajuntament de Vacarisses
proposen d’adopció dels següents

A C O R D S

PRIMER.- Rebutjar l’intent de segregació dels infants per motiu lingüístic de la LOMCE 

SEGON.- Rebutjar tot atac que posi en perill la immersió lingüística a Catalunya.

TERCER.- Rebutjar  la  voluntat  d’alguns  partits  polítics  de  trencar  el  model  d’escola
catalana i incorporar una casella per triar el castellà com a llengua vehicular a
l’escola catalana. Iniciativa que busca dividir i segregar la nostra societat per
motius de llengua en contra de l’Estatut de Catalunya i de la consensuada Llei
d’Educació. La cohesió social és una línia vermella infranquejable. 

QUART.- Donar  suport  al  nostre  model  d’escola,  com  a  model  compromès  amb
la cohesió  social,  exitós  i  estimat,  garanteix  la  cohesió  social  i  la  igualtat
d’oportunitats per a l’alumnat i assegura el coneixement de les dues llengües
per part de l’alumnat

CINQUÈ.- Defensar la institució escolar que ha mantingut vives la llengua i les tradicions
del país. És fruit de tot això el fet que avui Catalunya compti amb una molt rica
experiència pedagògica i d’innovació educativa, amb un ampli i molt divers teixit
associatiu i amb un conjunt plural d’iniciatives educatives. 

SISÈ.- Ens comprometem a actuar  de manera activa en suport  del  model  educatiu
català, que contribueix a construir una societat més cohesionada, democràtica i
lliure, i que no separi els infants i joves per la seva llengua d’origen.

SETÈ.- Reiterar  el  compromís  amb  l’escola  catalana  com  a  eina  clau  per  a  la
cohesió  social,  la  igualtat  d’oportunitats  i  la  qualitat  educativa  a  través  del
consens que hem construït els darrers 30 anys.

VUITÈ.- Donar trasllat  d’aquesta moció:  al  Ministre d’Educació, Cultura i  Esports del
Govern de l’Estat Espanyol, que és qui vol aplicar-ho; als Grups Parlamentaris;
al  Consell  de Direcció del  Departament  d’Ensenyament  de la  Generalitat  de
Catalunya, als òrgans i associacions de representants dels directors i docents
dels centres educatius del Servei d’Educació de Catalunya; a les Federacions
d’Associacions  de  Mares  i  Pares  d’alumnes  de  Catalunya;  als  grups
Parlamentaris dels Parlament de Catalunya i a les entitats municipalistes (ACM
i FMC)  i als centres educatius del nostre municipi. 

Pren la paraula el Sr. Alcalde qui diu que a la comissió informativa la regidora va dir que si es
volien adherir la resta de partits polítics podien fer-ho ara.

El Sr. Boada comenta que aquesta proposta o una molt semblant es va aprovar l’any 2008.

El Sr. Gibert diu que l’any 2011 també.

El Sr. Alcalde diu que ara tornen a estar igual.

La Sra. Sánchez diu que la situació ho requereix. 

El Sr. Boada diu que sí que s’hi adhereixen.

El Sr. Alcalde diu que d’aquesta manera constarà presentada per tots.

11



Pren la paraula la Sra. Fuster qui explica que tothom sap el que el model d’escola catalana ha
estat i està sent per Catalunya,  i saben també que ha estat producte d’una voluntat política, del
treball de molts professionals de l’ensenyament i dels compromís de les famílies i ajuntaments,
i ara, davant de l’actual situació d’injustificat atac a aquest model que s’està patint, presenten
aquesta moció.

A continuació llegeix els acords.

Intervé el Sr. Serna qui diu que hi estan completament d’acord, però volen puntualitzar que al
quart punt troben a faltar un “que “ entre estimat i garanteix i potser un altre “que” on diu “i
assegura el coneixement...”.

El Sr. Gibert diu que el fet de que hagin de tornar a aprovar la moció és un mal senyal, doncs
vol dir que les coses van enrere. Explica que l’any 2011 també es va presentar perquè hi va
haver un altre intent d’atac per part de l’estat espanyol, quan porten més de trenta anys sent un
model  d’èxit,  avalat  per  tota la  comunitat  educativa,  perquè funciona i  les  famílies  hi estan
d’acord, I per tan no és gens normal que vulguin venir de fora i canviar-lo. Per acabar diu que
tenen tot el suport per part seva en que es presenti la moció i no ens trenquin el model.

Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat dels presents.

V x V PSC U.I.PV. MOVEM ERC

A FAVOR x x x x x

EN CONTRA

ABSTENCIONS   

2.- SOBREVINGUTS.

No n’hi ha.

3.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT DE LA GESTIÓ CORPORATIVA

3.1.- DONAR COMPTE DE LES ACTES DE LES SESSIONS CELEBRADES PER LA JUNTA
DE GOVERN LOCAL ELS DIES 19 I 27 DE FEBRER DE 2018 I EL 6 I 12 DE MARÇ DE
2018.

Es dona compte de les actes de les sessions esmentades de les quals s’ha fet entrega de la
minuta corresponent juntament amb la convocatòria plenària.

3.2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS DES DE LA CELEBRACIÓ DE L’ÚLTIMA
SESSIÓ ORDINÀRIA (Alcaldia, del 65/2018, de 16/02/2018, al 93/2018, de 15/03/2018),
(Medi  Ambient i  Sostenibilitat,  del 7/2018,  de 16/02/2018,  a l’11/2018, de 12/03/2018),
(Serveis  Municipals,  del  13/2018,  de 22/02/2018,  al  15/2018,  de 8/03/2018),  (Sanitat  i
Consum, el 17/2018, de 22/02/2018), (Urbanisme, del 9/2018, de 19/02/2018, al 17/2018,
de  14/03/2018),  (Industria,  Promoció  Econòmica,  Comerç  i  Turisme,  del  3/2018,  de
5/03/2018, al 4/2018, de 15/03/2018), (Esports, del 4/2018, de 8/03/2018, al 7/2018, de
8/03/2018),  (Educació,  del  6/2018,  de  16/02/2018,  al  7/2018,  de  20/02/2018),  (Acció
Social, Cooperació i Solidaritat, del 12/2018, de 15/03/2018, al 16/2018, de 15/03/2018),
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(Cultura, Festes i Patrimoni, del 3/2018, de 16/02/2018, al 8/2018, de 8/03/2018), (Gent
Gran, el 2/2018, de 12/03/2018).

Es dona compte dels decrets relacionats.

3.3.- DONAR COMPTE DEL NOMENAMENT DE PERSONAL FUNCIONARI.

3.4.- DONAR  COMPTE  DEL  NOMENAMENT,  PER  LA  SALA  DE  GOVERN  DEL  
TRIBUNAL SUPERIOR  DE  JUSTÍCIA DE  CATALUNYA,  EN  SESSIÓ  DEL  16  DE  
GENER  DE  2018,  DEL  JUTGE  DE  PAU  TITULAR  SENYOR  XXXXXXXXXXXX,  
PUBLICAT AL BOPB DEL DIA 1 DE FEBRER DE 2018, I PRESA DE POSSESSIÓ  
EL 19 DE FEBRER DE 2018.

Es dona compte del nomenament, document del qual s’ha fet entrega de copia juntament amb
la convocatòria plenària.

4.- INFORMES PRESIDÈNCIA.

Pren la paraula el Sr. Alcalde qui vol informar de tres temes en concret.

En relació a l’atur diu que aquest mes ha pujat en 8 persones, estan en el 12,2 %, a la par amb
la  mitja  del  Vallès  Occidental.  Recorda que portaven molts  mesos en que l’atur  havia anat
baixant.
Per altra banda, en relació a les dues nevades, comenta que la del 27 de febrer es va activar
en fase de pre-alerta a dos quarts de dues del migdia i no es va desactivar fins a un quart de
deu de l’1 de març. Afegeix que les escoles no van obrir, el  que consideren que va ser un
encert perquè va reduir moltíssim la mobilitat i les incidències van ser molt poques. Pel que fa a
la nevada del dia 20 es va activar la fase pre-alerta a les tres de la matinada i es va desactivar
a les dotze, explica que les escoles van obrir, els professors van arribar tots, però l’afluència va
ser bastant baixa, un 30% a l’institut, un 50% al Pau Casals i Font de l’Orpina, i hi van haver
molt poques incidències remarcables i poques trucades, per tant vol aprofitar per felicitar-nos
perquè gran part de la població és conscient del que representa.

Per acabar diu que van anar a Carreteres, es van entrevistar amb el Sr. Flores i van tornar a
demanar  la  passarel·la  de Can Serra,  i  els van respondre que no, es posin  com es posin,
perquè diuen que no hi ha motiu. Segueix dient que els demanarà que li facin arribar per escrit.
En relació a la pantalla acústica de Torreblanca, després de deu anys, finalment diuen que la
faran aquest any, tot i que ell no s’ho creu. A més, com que ha passat tant temps, han canviat
les normatives i van voler fer un modificat del projecte que encara els ha endarrerit molt més.
Afegeix que els van fer arribar les queixes que hi ha de la perillositat de l’entrada del Palà i La
Creu, i els van dir que s’ho mirarien i els dirien alguna cosa.
Per altra banda els van tornar a demanar que fessin les medicions de la C-16 a la Colònia Gall,
perquè fa anys es van fer i no donaven, però hi ha hagut un augment de trànsit i per això ho
han tornat demanar i també els han dit que ho faran. 

5.- PRECS I PREGUNTES.

Intervé el Sr. Serna qui diu que tenen varies preguntes i demana al Sr. Alcalde que pugui fer-ne
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el Sr. Garrido també.

El Sr. Alcalde respon que cap problema mentre no siguin les mateixes.

El Sr. Serna agraeix la neteja de la carretera d’Olesa, tal com van demanar en l’anterior Ple, i
pregunta si ja han acabat o si estan a mitges.

El Sr. Salamé respon que no ho sap, que ho ha de preguntar i ja l’informarà.

El Sr. Serna diu que ho han netejat i es pot caminar per la vorera, però han tret el més gros i no
ho han deixat net.

Adreçant-se al Sr. Alcalde, en relació a les obres de la Creu,  li pregunta si ja té resposta del Sr.
Balançó.

El Sr. Alcalde respon que no tenen resposta d’una part dels Balançó, i que ja els informaran,
perquè parlant amb ells en la segona reunió i amb uns veïns que queden dins la zona dels
Balançó s’estan reconsiderant els dos polígons.

El Sr. Serna diu que ells coneixien la primera reunió però no sabien que n’hi hagués hagut una
altra.

El Sr. Alcalde diu que sí, que d’una part de la família estan esperant la primera resposta i de
l’altra part estan esperant la segona resposta. Explica que el Sr. Balançó, el que té la majoria
de les parcel·les,  es pensa que això és una subhasta o no sap el que es pensa, el cas és que
no estan d’acord amb el que els planteja.

Pren la paraula el Sr. Garrido, qui per començar agraeix al Sr. Alcalde la seva gestió per la
passarel·la de Can Serra,  i li recordar que va dir que els avisaria i no ho ha fet.

El Sr. Alcalde respon que té tota la raó, però que els van avisar d’un dia per l’altra i que, com ja
ha dit, els demanaran la resposta per escrit.

El  Sr.  Garrido  també li  recorda que li  havia de dir  quants  anys fa del  pont  de vianants de
Castellgalí, doncs segons el Sr. Alcalde fa 30 anys, però ell ho ha esbrinat i fa uns catorze.

El Sr. Alcalde diu que creu que en fa molts més d’anys.

El Sr. Garrido diu que fa 20 anys no hi havia ni pont per vianants ni per cotxes. Recomana al Sr.
Alcalde que visitin un dia Castellgalí per tal que li donin la formula per no fer cap expropiació.

El Sr. Alcalde diu que el problema és que Carreteres, que és qui ha d’autoritzar que es faci, diu
que no té sentit, perquè diu que hi circula poca gent i que la gent hauria de passar per dalt.

El Sr. Garrido explica que a Castellgalí estan els ponts un a costat de l’altre i, per tant considera
il·lògic el debat que han tingut pel Pla de Seguretat si segueixen tenint aquesta situació a Can
Serra, on es juguen la vida moltes persones cada dia creuant per allà. Torna a dir que agraeix
la seva gestió i demana que se’n continuïn fent en aquest sentit, i que ja els farà arribar la
resposta per escrit.

També comenta el Sr. Garrido que la canal que recull les aigües de la carretera d’accés als
Caus, pujant a mà dreta, des de el semàfor fins als Caus, està plena de pedres i els embornals
embossats, per tant caldria que es fes alguna actuació, igual que s’ha fet a la carretera d’Olesa.
Diu que igual que al pont del Ventaiol i al camp de futbol on hi ha pedres encara més grans i és
fàcil que qualsevol cotxe es doni un cop, i els embornals també estan embossats. 
 
Per  altra banda diu que darrerament,   al  polígon ,  al  camp de futbol,   hi  ha sempre molts
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vehicles  aparcats,   i  proposa  que  a  l’illa  que  hi  ha  davant  del  pavelló  es  faci  una  zona
d’aparcament en bateria.

Per acabar, diu que en l’anterior ple es va demanar que es posés la bandera de Vacarisses al
màstil de l’entrada i encara no ho han fet, cosa que no entén perquè no depèn de cap altra
admnistració,

El Sr. Alcalde li respon que no tenen banderes de Vacarisses en estoc, que s’han d’encarregar,
i a més la que es necessita per allà és de mida més gran. Pel que fa a la zona d’aparcament
diu que ho consultarà amb la Policia però si no recorda malament creu que hi ha un problema
de seguretat, doncs precisament es va fer pels accidents que hi havia a l’encreuament.

El Sr. Garrido diu que la velocitat permesa és de 30 quilometres hora, per tant,  si es complissin
les normes de seguretat no hi hauria cap problema, a més hi ha visibilitat.

El Sr. Alcalde diu que tot això qui ho determina és la Policia mitjançant informe i Obres i Serveis
fa l’actuació, per tant demanaran si es pot fer.

Intervé la Sra. Sánchez qui , en relació a la bandera, diu que el màstil si està reparat es podria
anar posant.

Per altra banda diu que a la comissió de Règim Interior els van demanar per la festa rave del
passat dia 4 de març a Torreblanca a una casa ocupada, doncs van estar patint la música a un
volum molt elevat durant deu hores ininterrompudes. Pregunta quantes trucades es van rebre
de veïns i diu que ja saben que la Policia va ser correcta i van actuar dins de les seves possibi-
litats, però del que es queixen és de que es digués a la gent que la Policia no pot fer res més
amb una cosa d’aquesta magnitud.  A més,  diu que això havia d’arribar al sergent de la Policia i
a l’alcalde, però alguna cosa falla en els protocols interns,  doncs uns agents de Policia, que
poden ser joves,interins i inexperts, haurien de tenir unes directrius més clares, ja que és in-
comprensible que cap responsable policial ni polític en tingués coneixement en el moment en
que s’estava produint. Segueix dient que ella mateixa, com a veïna afectada, va trucar a Policia
Local, Mossos, 112 i va ser com el peix que es mossega la cua, per tant no entén que en una
situació que se surt del que és habitual no s'actuï d’una altra manera. Diu que finalment, amb el
canvi de torn de la Policia Local, hi van intervenir i van aconseguir que finalitzessin la festa, pe-
rò el que ella es pregunta és si ho haguessin hagut d’aguantar si la festa hagués continuat fins
a les 6 de la matinada, doncs ella creu que sí que hi havia alguna cosa més a fer.

Adreçant-se al Sr. Salamé li diu que aprofitant que avui és el dia mundial de l’aigua, li vol fer ar-
ribar la seva preocupació pel pou, doncs després de parlar amb els tècnics creu que a l’agost
no estarà funcionant i, venint del període de manca de pluges que venen, creuen que no s’ha
prioritzat el projecte,  i s’han assabentat pels tècnics que s’ha derivat i no ho fa el responsable
de Serveis Tècnics, el que vol dir que ha anat donant voltes i no s’ha prioritzat. Li demana al Sr.
Salamé que es posi les piles i exigeixi al màxim per tal que aquest estiu pugui estar fet. 

Per acabar, adreçant-se a la regidora de mobilitat, li diu que des de que van fer el traspàs tenen
la sensació d’un cert abandonament de les marquesines, doncs per exemple la del carrer del
Calvari porta més d’un mes amb pintades i males condicions, i també en aquesta en concret,
s’havia de treure el banc que hi ha, que és molt ample, i posar-ne un altre més adient per poder
seure sense mullar-se.

En relació a la festa rave, el Sr. Alcalde vol defensar en primer lloc l’actuació de la Policia, i per
altra banda diu que, com ja saben, el tema de les ocupacions irregulars és molt complicat. Se-
gueix dient que l’ajuntament té constància de que la casa està ocupada i s’han fet les actuaci-
ons que es fan normalment, per l’aigua, i amb Endesa, però es difícil de controlar, doncs la
companyia no sempre hi va o, encara que hi vagin , al dia següent ja estan igual. Explica que
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l’actuació de la Policia va ser la que ha de ser, es van identificar a totes les persones que hi ha-
via presents, a més se’ls ha multat per tot el que s’escau, pel subministrament elèctric, música,
vehicles mal aparcats però. més enllà d’això , ja saben que la Policia no pot entrar a una casa
ocupada. Comenta que fa un any va sortir per la televisió una festa rave amb 500 o 600 perso-
nes a la que hi van anar els Mossos i que finalment va acabar per esgotament dels participants.

Pel que fa a les trucades, diu que es cert que van trucar veïns i que l’endemà es van reunir amb
5 o 6 d’aquests veïns i el sergent de la Policia i els van demanar disculpes, però és difícil anar
més enllà, la Policia no pot entrar dins la casa ocupada irregularment ni fer fora a la gent, doncs
es posarien en un problema.  A més els Mossos ho sabien i van derivar l’actuació a la Policia
Local, es va trucar a Endesa que va actuar dilluns o dimarts.

Pren la paraula la Sra. Sánchez qui diu que de la Policia no en té cap de queixa, però que quan
hi ha un responsable polític ... Afegeix que ella va proposar una actuació i els va dir que fins i
tot hi podia intervenir, tot i no ser regidora del govern, doncs sabia que trucant a Endesa i infor-
mant de que hi ha una casa ocupada amb un empalme no vindrien al moment, però com a
ajuntament tenen contactes d’aquestes companyies que poden donar una instrucció.

El Sr. Alcalde diu que quan s’acaba anant a una casa ocupada per tallar-los la llum no es fa pel
canal oficial, sinó a través dels contactes, perquè sinó encara hi serien. 

La Sra, Sánchez diu que precisament això és el que vol dir ella, que tenen una agenda de con-
tactes d’alts responsables de zona d’Endesa que han utilitzat en altres ocasions, i això és el
que ella esperava, una actuació més enllà. 

En relació al pou el Sr. Salamé diu que la seva preocupació és tan gran com la de la Sra. Sán-
chez, i sap que els terminis, com ja van comentar a les comissions informatives, seran justets,
però no han fet cap aturada des de que ella ho gestionava, i se li ha donat la mateixa importàn-
cia, tan és així que,  com que aquests terminis difícilment es poden escurçar,  el que sí faran és
una campanya bastant important al Terme amb consells per a l’estalvi d’aigua per tal que la
gent es conscienciï, doncs com ja li ha dit la preocupació és màxima.

La Sra. Sánchez diu que son importants les mesures preventives,  però això ha de tirar enda-
vant amb celeritat.

En relació a mobilitat, la Sra. Fuster diu que està encarregat el tema de la marquesina, igual
que el tema dels armariets i el panell de l’institut , que el tornaran a recol·locar, per tant els te-
mes de mobilitat estan al dia.

Intervé el Sr. Gibert qui, en relació a la nevada, diu que es van oblidar d’avisar-los a tots.

El Sr. Salamé diu que igual que altres vegades va avisar als portaveus, i que potser alguna ve-
gada també havia avisat al Sr. Gibert, però aquesta vegada ho ha fet només als portaveus. Ex-
plica que a les 3 de la matinada els efectius son molt pocs i prioritzes i simplifiques, a més do-
nes per fet que els portaveus ho faran extensiu a la resta del grup municipal.

En relació al canvi de sentit que es va fer al carrer Major a l’alçada de la plaça de La Creu, el
Sr. Gibert diu que s’hi ha posat una placa de prohibició amb el text «excepte matricules autorit-
zades», cosa que els va sorprendre molt,  i volen saber amb quin criteri s’ha col·locat la placa,
perquè no s’ha informat als veïns,  i com pensen controlar l’accés dels vehicles no autoritzats.

Per altra banda, en relació al Pla Local de Seguretat, diu que els el van enviar en un format
que, almenys ell personalment, no el va poder obrir. 
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El Sr. Alcalde respon que el van demanar en paper i també digitalment i aquest és el format que
els van enviar .

El Sr. Gibert diu que ell no hi ha volgut entrar en el debat, però ara els vol dir que si el format no
estava preparat no l’haurien d’haver entrat al Ple. Per altra banda, pregunta quants accidents
greus s’han produït dins la trama urbana de Vacarisses els darrers 3 o 4 anys.

Adreçant-se a la regidora de Serveis Socials li pregunta pel projecte Recooperem, com està,
com s’està gestionant i a quantes famílies s’està afavorint.

En relació al bar del camp de futbol li pregunta al regidor d’Esports per quan està previst posar
en marxa el concurs per a la seva adjudicació i si actualment s’està fent alguna activitat o algun
ús del bar i, en el cas que així sigui,  vol saber qui n’està al càrrec.

Pren la paraula el Sr. Boada qui diu que ha vist a les juntes de govern que es compra un cotxe
per la Policia mitjançant un renting i que els costarà uns 58.000 €, i pregunta si el sistema de
renting és el més adequat, doncs creu que per recuperar el vehicle troba que l’import és exage-
rat.

Per altra banda diu que ha vist molts camions abocant terres a una zona de protecció de paisat-
ge a l’entrada de l’abocador i, per tant, pregunta si tenen autorització de l’ajuntament.

El Sr. Alcalde li diu al Sr. Boada que li agrairia molt que no s’esperés al ple per dir-los coses
com aquesta, doncs ell per allà no hi passa cada dia.

El Sr. Boada li respon que per això té els seus inspectors i regidors.

El Sr. Alcalde li demana disculpes per intentar que Vacarisses sigui millor, doncs li sembla més
lògic que si el Sr. Boada veu una irregularitat, que ho digui.

La Sra. Fuster diu que no s’ha notificat per part de ningú que allà s’estigui tirant terra.

El Sr. Boada diu que quan es va fer el CTR es va canviar el planejament i amb el nou planeja-
ment allà no s’hi pot abocar.

El Sr. Alcalde torna a dir que no en tenien coneixement.

El Sr. Boada diu que es greu que no en tinguin coneixement de que han entrat més de dos-
cents o tres-cents camions per la porta , que és una bestiesa la terra que hi ha allà apilada, i
que qui ho hauria de veure és el Sr. Alcalde i no ell.

El Sr. Alcalde diu que no s’esperava aquesta resposta d’algú que ha estat vint anys d’alcalde de
Vacarisses. 

El Sr. Boada diu que durant les obres de Torreblanca també es van abocar les terres a un lloc
on no es podia, i que el que ell vol dir és que tenen tècnics a la casa, es va a l’abocador i tot-
hom ho pot veure que s’està abocant terra.

El Sr. Alcalde li respon que té tota la raó i li demana que segueixi amb els seus precs o pregun-
tes.
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El Sr. Boada diu que ja ha acabat.

Pren la paraula la Sra. Serra qui diu que el Recooperem s’està gestionant tal com es feia, però
pel que fa a les famílies ho hauria de consultar, doncs normalment està entre sis i dotze i, a
més, hi ha particularitat de que hi ha famílies que no volen el menjar, per desconfiança o pel
que sigui no els interessa.

La Sra. Singla pregunta qui ho gestiona ara.

La Sra. Serra diu que ho fa l’entitat Amics per Vacarisses, i que l’entrega es fa allà directament.

Pren la paraula el Sr. Alcalde qui, en relació als accidents dins la trama urbana, diu que ja els
faran arribar les dades. Pel que fa al renting del cotxe de Policia diu que ho han fet per la cen-
tral de compres de l’ACM i que hi ha més de 200 municipis que ho fan així, i confien en aquest
sistema, doncs els vehicles de la Policia els agafa molta gent, estan tot el dia circulant i creuen
que és la millor opció, encara que surti una mica mes car. Li diu al Sr. Boada que quan vulgui
pot veure els tres vehicles de Policia que es van comprar i veurà que estan fets un desastre.
Afegeix que amb aquest sistema el que s’ha de fer és seguir el renting, perquè al cap de quatre
anys et canvien el cotxe i en tens un altre de nou.

El Sr. Boada diu que aquest sistema és beneficiós quan et pots reduir l’IVA ,però que aquest no
és el seu cas , i per tant li agradaria veure els números.

El Sr. Alcalde li torna a dir que això és un criteri i que el cotxe també és una mica més car per-
què és híbrid doncs,  a més,  per apostar per aquest tipus de vehicle hi ha un estalvi en com-
bustible.

Intervé el Sr. Salamé per dir que en un primer moment pot semblar més car, però s’ha de tenir
en compte que un renting inclou altres coses com canvis de neumàtics, per tant t’estalvies mol-
tes altres despeses associades, i també en combustible, com ha dit el Sr. Alcalde.

Pren la paraula la Sra. Ríos qui diu que aquest tema l’havia parlat ella amb la Interventora, qui
per criteris econòmics ja ho aconsellava, per aquestes despeses associades, reparacions, man-
teniment, revisions, neumàtics, assegurança.

El Sr. Boada diu que ell no vol dir tant el sistema, sinó el vehicle, doncs si fos un més petit i
econòmic se’n podrien comprar dos, doncs troba que segons quins vehicles son excessius pel
municipi.

La Sra. Ríos respon que precisament es va fer així per poder comprar un cotxe d’aquest estil.

Pren la paraula el Sr. Casas qui, en relació al concurs del bar del camp de futbol, diu que ja sor-
tirà en breu i,  que pel que fa a l’ús del bar, li sona que ja havien comentat que qui entra és la
Junta del Club Esportiu, doncs se’ls va autoritzar a fer-ho mentre no sortís el concurs, durant
els entrenaments i a alguns partits. 

El Sr. Gibert pregunta si el fan servir de magatzem o si ofereixen algun tipus de beguda.

El Sr. Casas diu que bàsicament és per tenir begudes pels nens quan juguen a futbol i pels àr-
bitres .

El Sr. Gibert diu que en el cas que sigui així està bé, però si s’està venent a pares i demés pú-
blic no es pot fer.
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En relació a la plaça de la Creu el Sr. Casas diu que buscarà la informació i li farà arribar, per-
què s’havia de fer la gestió d’avisar als veïns.

El Sr. Gibert li diu que el problema es que no s’hauria d’haver posat la placa abans d’informar
els veïns, doncs no té cap sentit, i li pregunta qui ha autoritzat que es posi la placa. 

El Sr. alcalde explica que fins ara hi havia un «excepte veïns», i el que passava és que tothom
baixava per allà, per això a criteri de la Policia es va decidir posar «excepte matricules autorit-
zades», el que no sap és com s’ha acabat de gestionar i ja ho demanarà, però hi ha només 10
famílies.

El Sr. Gibert diu que la Policia fa la seva feina però els responsables finals son els polítics i,  per
tant,  si la Policia ha fet alguna cosa incorrecta els responsables finals son ells.

El Sr. Alcalde pregunta qui ho diu que hagin fet una cosa incorrecta.

El Sr. Gibert respon que ell mateix, doncs posar una placa sense haver fet prèviament una au-
torització pels veïns no és correcte.

El Sr. Alcalde diu que creu que la cosa no anava així, sinó que el que volien fer és tenir ells un
llistat de les matricules que hi ha. 

El Sr. Gibert torna preguntar com ho controlaran.

El Sr. Alcalde respon que això ho ha de demanar, doncs igual de complicat és posar una placa
de «prohibit» en un carrer i que s’hi estigui allà un Policia mirant si hi passa o no la gent doncs,
evidentment, la gent té una responsabilitat i hi ha un codi de circulació que s’ha de complir. Afe-
geix que la Policia no pot estar tot el dia allà. 

El Sr. Gibert li pregunta al Sr. Alcalde si ara reconeix que ho han fet malament.

El Sr. Alcalde respon que no.

Essent les vint-i-una hores i vint-i-cinc minuts , el senyor alcalde - president dóna per finalitzada
la sessió de la qual estenc la present acta que signo en companyia seva.

EL PRESIDENT, EL SECRETARI,

Antoni Masana i Ubach Joan Amengual i Tomé
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